



Protokoll styrelsemöte S14 2016-05-17

| | | |
|-----------------|--------------------|--|
| Närvaro: | Martin Johansson | Ordförande |
| | Robin Timan | Propagandamästare, tillika Sekreterare |
| | Anna Lissborg | Källarmästare t.o.m §5.1 |
| | David Norrestam | Överphös |
| | Nick Persson | Cafémästare |
| | Ludvig Eriksson | Skattmästare |
| | Carl Nilsson Nyman | Revisor |
| | Oskar Hansson | Kårkontakt TLTH |
| | Carolina Koronen | Kårkontakt TLTH |
| | Martin Bergman | |
| | Lasse Heemann | |
| | Rasmus Göransson | t.o.m §7 |
| | Oscar Sigurdsson | |

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera att adjungera Martin Bergman, Lasse Heemann, Rasmus Göransson, och Oscar Sigurdsson.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:
- §9.1 Säkerhet
 - §9.2 Takpaneler i iDét
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet beslöt att godkänna protokoll för S12 med redaktionella ändringar.
- §6 Information från Kåren Oskar informerade att det är styrelsemöte imorgon där det kommer diskuteras Nollegeneralens arvodering, miljöpolicy, och laser tag-utrustning. Imorgon är det också puben Puben, tentafrukost kommer även börja delas ut.
- Oskar och Carolina bjöd på tårta vilket mötet tyckte var gulligt.
- §7 Information från PLD && PLC Amelia var ej närvarande. Oscar informerade att det behövs mer representanter från C.
- §8 Information från kollegie **OK**
Joel Klint hade varit där och presenterat en kalender han



håller på och utvecklar. Tanken är att det ska bli en central kalender för alla sektioner.

- §9 Sektionsgodan Martin undrade om någon hade någon input att ge. Ingen hade något specifikt.
- §9.1 Säkerhet CNN informerade att det var en skydds rond för någon månad sen där säkerhet hade diskuterats och de hade kommit fram till att huset vill vara ansvariga för att köpa in plåster, ögondusch och dylika skyddsartiklar.
- §9.2 Takpaneler i iDét CNN informerade att han pratat med PH som i sin tur hade pratat med husförmannen om utbyte av paneler. CNN har mailat Martin med ett förslag.
- Ludde anser att vi inte har råd men att det skulle vara nice om vi kan hitta budgetutrymme för det.
- Mötet **beslöt** att ta upp det i höst igen.
- §10 Beslutsuppföljning **Köksfläkt**
CNN informerade att kostnaden beräknas landa på ca 120.000 kr men att PH tycker vi borde sikta på runt 180.000 kr.
Oskar informerade att M-sek äskade pengar från kåren och att det kostade ca 150.000 kr för dem. Detta ska tas upp igen innan HTM1.
- Lokalpolicy**
Anna informerade att de börjat på den men att de inte är klara. De har olika förslag på hur det ska göras.
Mötet **beslöt** att skjuta fram det till S15.
- §11 Utskottsrapporter Mötet gick igenom utskottsrapporterna.
- §12 Ekonomisk status Ludde informerade att vi har några fakturor att ta hand om och att vi fick in pengar från teknikfokus förra veckan.
- §13 Val av funktionärer Inga funktionärer valdes in.
- §14 Övrigt Måns tycker att vi ska skaffa styrelsemantlar som ska användas på finare tillställningar. Dessa mantlar skulle då gå i arv och tillhöra posten och inte personen.
Ludde informerade att en stabsmantel kostar ca 2000 kr styck.
Ska tas upp igen under hösten.
- Oscar har pratat med Björn Regnell som ska tillverka laptops med Ubuntu förinstallerat och undrade då om vi kan göra en undersökning för att se hur intresset för dessa skulle tänkas vara. Problemet är att vi inte gör sådana undersökningar då vi vill behandla alla företag lika.
Mötet tror att det kan finnas ett intresse men att vi inte kan mark-



nadsföra det.

Nick informerade att D-chip undrade om vi vill spara de rosa mattor som användes under Datatjej.

Mötet **beslöt** att vi inte ska spara dem p.g.a platsbrist.

§16 Meddelanden

CNN meddelade att fönstren nu är utbytta.

§15 OFMA

Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 12:59.

Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande